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Referent Karin Storm 

Bestyrelsesmøde den 19.juni kl. 17.30 2019 hos Birgit 

 

Dagsorden 

1. Godkendelse af referat fra den 6. marts 2019 

2. Økonomi: 

      Regnskabsstatus 

3. Kommende arrangementer/koncerter: 

Sommerkoncert 

       Korlørdag 

       30 - års jubilæum 

Kulturnat 

4. Evaluering af arrangementer/koncerter: 

Tivoli 

5. Nyt fra Signe 

6 Nyt fra GFU 

7. Nyt fra Kor72 

8. Hjemmesiden 

9. Årshjulet 

10. Diverse: 

Nyt kornavn 

Strategi i forhold til medlemmernes trivsel i koret 

Kulturaftale 

Kursus for bestyrelsens medlemmer  

Fødselsdage 

Aktivitetslisten 

Fondsansøgning til jubilæum 

11.Eventuelt 

12.Næste mødedato:  

 

 

Ad1. Godkendelse af referat fra den 6. marts 2019 

  Referatet godkendes uden kommentarer 

 

Ad2. Økonomi: 

   Regnskabsstatus: Indestående d.d. kr.  55.925,51, kr. 18.500,00 er donationen 
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      Vedr. Signes løn: Som lovet skal vi revurdere Signes lønniveau. Hun vil gerne stige til næste niveau som er en    

       Timeløn på kr. 480,10 inkl. 60 minutters forberedelsestid.   

       Dette betyder at kontingentet skal stige til kr. 1200,00 pr. halve år. 

      Tages op med medlemmerne til generalforsamlingen i februar 2020. 

      Lønstigningen gælder fra august 2019, men om den kan fortsætte efter generalforsamlingen afhænger af    

      Om  medlemmerne godkender kontingentstigningen. 

      Annalisa og Birgitte laver et budget inden generalforsamlingen. 

      Marianne og Annalisa orienterer Signe. 

 

Ad3. Kommende arrangementer/koncerter: 

Sommerkoncert: Bevilling på kr. 5000,00 til pianist. Simon skal have kr. 3000,00. Marianne spørger Simon om han 

kan komme et par timer til korlørdagen eller til en øvedag Vi mødes kl. 18, koncerten er 19.30. Birgitte printer 

fællessangen. De der ønsker det går på Dalle Valle bagefter. Deltagerne betaler selv.   

Marianne reserverer bord til 30. 

        

 Korlørdag: Tune er bestilt. Afregning når vi har været der. Deltagergebyr kr. 400,00 betales sammen med 

kontingent til august. Signe skal have løn for 7 timer. 

Karin sender reminder ud til medlemmerne. 

        

      30 - års jubilæum: Afholdes i 2020.  

      Planlægges til august mødet.  

      Fondsansøgninger til jubilæum diskuteres på augustmødet. 

     Kulturnat: Vi kan ikke synge i kirken da der skal være drop-in dåb hele dagen og aftenen med. Vi kan få  

      Sognegården, som ikke er optimal til koncert. 

     Marianne undersøger om vi kan være i det gamle ungdomscenter, foyeren til svømmehallen eller Østervangskirken.  

     Vi har fået bevilliget kr. 14.000 til koncerten. 

     Birgit undersøger om vi kan være i Ungdomscentret. Marianne skriver til Sigrid om problematikken. 

     Julekoncert 9/12. Der har vi fået kirken til koncerten. 

 

    Ad4. Evaluering af arrangementer/koncerter: 

    Tivoli: Det gik ok, men vi kunne mærke, at vi ikke havde en pianist med, vi ikke havde øvet med. Publikum synes det  

     Lød rigtig godt.      

     Helle har sendt en video fra koncerten, lyden er fin, så den bliver lagt på hjemmesiden. 
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Ad5. Nyt fra Signe 

Vil gerne med på næste møde. Hun vil gerne have mødet inden vi starter op. Det bliver mandag den 12. august kl. 

17.30 hos Annalisa. 

Medlemmerne skal have genopfrisket ordensreglerne, der er meget uro og snak til øveafterne. Karin sender 

ordensreglerne ud til medlemmerne inden sæsonstart.  

 

Ad6. Nyt fra GFU 

Kulturhus under planlægning, der planlægges faciliteter til bl.a. koncerter 

Arbejdsskadeforsikring; Vi skal melde os ind i DOF, så kan vi nøjes med at betale et kontingent på kr. 400,00. Nu 

betaler vi kr.  2057,45 hos Tryg. Vi skal ansøge om at komme med i DOF. Birgitte undersøger om vi kan blive optaget 

som medlem. 

 

Ad7. Nyt fra Kor72 

KODA indberettet fra Tivolikoncerten. Indberetning fra sommerkoncerten er forberedt. 

 

Ad8. Hjemmesiden 

Intet nyt. 

Karin sender passwords ud til medlemmerne ud igen, 

 

Ad9. Årshjulet 

Deadline for indsendelse af program og billede til programmet til Kulturnat er 12/8. 

 

Ad10. Diverse: 

Nyt kornavn: Det skal ikke ændres for enhver pris, kun hvis der er et super forslag.  

Bestyrelsen udvælger nogle af forslagene inden næste bestyrelsesmøde og sætter det ud til afstemning ved 

sæsonstart. 

 

Strategi i forhold til medlemmernes trivsel i koret: Vi skal alle være opmærksomme på vores korkollegaers trivsel. Alle 

skal huske at tage sig godt af de nye. Bestyrelsen skal blande sig med de andre i pauserne når der ikke er noget 

bestyrelsesarbejde, der skal drøftes. 

 

Kulturaftale: Har eksisteret i mange år, men det handler mest om foreninger med fast bevilling. Vi skal fortsætte med 

at søge kulturpuljen om ekstra bevillinger. 

 

Kursus for bestyrelsens medlemmer 21/9 og 2/11 fra 10-15 
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Fødselsdage: Annalisa sørger for buket til 19/8 

 

Aktivitetslisten: Karin reviderer den. 

 

Ad11.Eventuelt 

Shallow: Forslag fra et kormedlem. Marianne spørger Signe om vi skal have den på repertoiret. 

 

Bestyrelsesmødehonorar: Kr. 350,00 siden 2007. Vi behøver ikke at hæve det. 

 

Marianne skriver til Lone G at vores skab ikke kan låses. 

 

Der er et rytmisk kor i Hedehusene som Marianne vil kontakte om de evt. vil afholde en koncert sammen med os. 

 

Ad12.Næste mødedato: 12. august hos Annalisa 

 

Punkt til næste møde.  

Vi skal huske at snakke om Lions Klubs arrangementer 

Nyt navn til koret 

Planlægning af jubilæum 

Fondsansøgninger til jubilæet 

 


